

**Societe Arabe Internationale de Banque**  
(Saib Bank)

**Summarized resolutions for the Etraordinary General  
Assembly meeting dated Monday 15-12-2025**

**Resolution n.1:** The Extraordinary General Assembly Meeting resolved by the unanimous votes of all attending and represented shareholders, approving the issuance of a nominal interest bearing non-convertible bond program on multiple tranches denominated in Egyptian pounds for a tenor of 3 years to be offered for public and/or private subscription for a maximum amount of EGP 20 billion. The program or any of its issuances may include issuance of green bonds, and/or sustainable bonds, and any and/or all issuances may be listed on the Egyptian Stock Exchange ("Bonds Program") to finance the activities of the Bank such that the principal amount of the bonds and related interest shall be repaid from the cash flows of the Bank provided all necessary approvals from the Central Bank of Egypt, and the Financial Regulatory Authority are obtained. The first issue shall be for a total amount of up to EGP 5 billion on two tranches. The first tranche has a tenor of 12 months from the date of subscription, and the second tranche shall be for a maximum tenor of up to 60 months from the date of subscription.

**Resolution n.2:** The EGM approved the below resolutions:

- Authorization of the Board of Directors, or whomever it delegates to take all necessary actions to issue the Bonds Program, determine its detailed terms, its final value, the detailed terms of the first issue and its final value with a maximum amount of EGP 5 billion, and determine the detailed terms of each of the related/subsequent issuances including determining the final value, interest rate, method of its calculation, and due dates for each issuance.
- Authorization of Saib bank Board of Directors, or whomever it delegates to carry out any amendments to the detailed terms of the issuance of the Bonds Program, the first issuance, and any related/subsequent issuances.
- Authorization of Mr. Afdal Naguib Chief Executive Officer and Managing Director, or whomever he delegates to sign the prospectus and/or the information memorandum for the Bonds Program and the first issuance, and the prospectus and/or the information memorandum for any related/subsequent issuances, considering the general terms of the issuance documents, signing all documents, declarations, undertakings necessary for the completion of the first issuance and any related/subsequent issuances. Authorization of Mr. Afdal Naguib Chief Executive Officer and Managing Director, or whomever he delegates to take any necessary procedures for issuance of the first issuance bonds and any related/subsequent issuances and appear before the Financial Regulatory Authority, the Egyptian Stock Exchange, and Misr for Central Clearing Depository and Registry in relation to the Bonds Program and all its issuances in accordance with the requirements of the aforementioned governmental authorities, he shall also have the right to cancel or delay issuance according to market conditions.

**بنك الشركة المصرفية العربية الدولية ش.م.م**

**ملخص قرارات إجتماع الجمعية العامة غير العادية**

**المنعقد يوم الإثنين الموافق 2025/12/15**

**القرار الأول:** قررت الجمعية بإجماع أصوات السادة المساهمين الحاضرين والممثلين بالإجتماع الموافقة على إصدار برنامج سندات اسمية ذات عائد وغير قابلة للتحويل إلى أسهم، يصدر على عدة إصدارات بالجنيه المصري، لمدة ثلاث (3) سنوات يطرح طرحًا خاصًا و/أو عامًا، بحد أقصى بمبلغ 20,000,000,000 جنيه مصري (عشرون مليار جنيهًا مصريًا) ويجوز أن يتضمن البرنامج أو أي من إصداراته إصدار سندات تمويل خضراء و/أو سندات لتمويل المشروعات والأنشطة المتعلقة بمجالات التنمية المستدامة، كما يجوز قيد كل أو أي من الإصدارات بالبورصة المصرية ("برنامج السندات")، بغرض تمويل نشاط البنك وذلك بشرط الحصول على الموافقات اللازمة من البنك المركزي المصري والهيئة العامة للرقابة المالية على أن يتم سداد قيمة السندات من أصل وعائد من التدفقات النقدية للبنك. ويكون الإصدار الأول بقيمة إجمالية تصل إلى 5,000,000,000 جنيه مصري (خمسة مليار جنيه مصري) على شريحتين شريحة أولى مدتها 12 شهر من تاريخ غلق باب الاكتتاب، وشريحة ثانية مدتها بحد أقصى 60 شهر من تاريخ غلق باب الاكتتاب.

**القرار الثاني:** قررت الجمعية ما يلي:

- الموافقة على تفويض مجلس الإدارة أو من يفوضه في اتخاذ كافة الإجراءات اللازمة لإصدار برنامج السندات وتحديد شروطه التفصيلية وقيمه النهائية كذلك تحديد الشروط التفصيلية للإصدار الأول منه وقيمه النهائية بحد أقصى بمبلغ 5,000,000,000 جنيه مصري (خمسة مليارات جنيهًا مصريًا)، وكذلك تحديد الشروط التفصيلية لكل إصدار تابع/لاحق له بما في ذلك تحديد القيمة النهائية لكل إصدار وتحديد سعر العائد وأسلوب احتسابه ومواعيد السداد.
- وتفويض مجلس الإدارة أو من يفوضه في إجراء أية تعديلات على الشروط التفصيلية لإصدار برنامج السندات والإصدار الأول منه وكذلك كل إصدار تابع/لاحق له.
- وتفويض الأستاذ/ أفضل نجيب - الرئيس التنفيذي والعضو المنتدب أو من يفوضه في التوقيع على نشرة اكتتاب/مذكرة معلومات كل إصدار تابع/لاحق والإصدار الأول منه ونشرة اكتتاب/مذكرة معلومات كل إصدار تابع/لاحق له والنظر في الشروط العامة لمستندات الإصدار والتوقيع على كافة المستندات والتعهدات والإقرارات اللازمة لإتمام الإصدار الأول وكل إصدار تابع/لاحق له، وتفويض الأستاذ/ أفضل نجيب - الرئيس التنفيذي والعضو المنتدب أو من يفوضه في اتخاذ كافة الإجراءات اللازمة لإتمام الإصدار الأول وكل إصدار تابع/لاحق له والتعامل مع الهيئة العامة للرقابة المالية والبورصة المصرية وشركة مصر للمقاصة والإيداع والقيود المركزي فيما يتعلق ببرنامج السندات وكافة إصداراته وفقًا لمتطلبات الجهات الحكومية المذكورة، كما يحق له إلغاء أو تأجيل الإصدار وفقًا لأوضاع السوق.



## Public

<p>• Appointment of (1) Zulficar and Partners Law Firm as legal counsel for the issuance, (2) KPMG Hazem Hassan Consulting as auditor for the issuance, (3) EFG Hermes as underwriter for the issuance, and (4) Middle East Rating and Investors Service (Meris) as rating agency for the entity and the issuance, and authorization of Mr. Afdal Naguib Chief Executive Officer and Managing Director, or whomever he delegates to enter into agreements with the advisors and determine their fees.</p> <p><b>Resolution n.3:</b> the EGM delegated a number of the bank's representatives and Zulficar &amp; Partens Law Firm jointly or severally to represent the Bank before the General Authority for Investment and Free Zones and all other competent authorities to take the necessary procedures to ratify these minutes.</p>	<p>• وتعيين (1) مكتب ذو الفقار وشركاها للاستشارات القانونية والمحاماة، كمستشار قانوني للإصدار؛ و(2) مكتب حازم حسن محاسبون قانونيون ومستشارون (KPMG)، كمراقب حسابات الإصدار؛ و(3) شركة المجموعة المالية هيرميس لترويج وتغطية الاكتتاب، كضامن تغطية الاكتتاب؛ و(4) شركة الشرق الأوسط للتصنيف الائتماني وخدمة المستثمرين (ميريس)، لتقييم درجة التصنيف الائتماني لكل من البنك والإصدار، وتفويض الأستاذ/ أفضل نجيب – الرئيس التنفيذي والعضو المنتدب أو من يفوضه في التعاقد معهم وتحديد أتعابهم.</p> <p><b>القرار الثالث:</b> قررت الجمعية تفويض عدد من السادة ممثلي البنك والسادة المحامون بمكتب ذو الفقار وشركاها مجتمعين أو منفردين في تمثيل البنك أمام الهيئة العامة للاستثمار والمناطق الحرة وكافة الجهات الإدارية المختصة لاتخاذ الإجراءات اللازمة لاعتماد محضر إجتماع الجمعية العامة غير العادية.</p>
--	--



فهمي كمال حنا

رئيس مجلس الإدارة غير التنفيذي  
بنك الشركة المصرفية العربية الدولية

